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Proszę o odpowiedź W sprawie:

W związku z ustawianymi na terenie naszego miasta hulajnogami elektrycznymi,

proszę o podjęcie interwencji przez straż miejską, w celu wyegzekwowania ustawiania

tych pojazdów (UT0) w sposób nie stwarzający zagrożenia oraz utrudnień

dla pozostałych uczestników ruchu drogowego, zgodnie z aktualnie obowiązującymi

przepisami prawa o ruchu drogowym w tym zakresie. Hulajnogi ustawiane są bardzo

często w sposób utrudniający poruszanie się innym uczestnikom ruchu drogowego — '

pieszym, rowerzystom oraz pojazdom samochodowym, stwarzając niejednokrotnie

zagrożenie.

Z poważaniem
Dominik Szustakiewicz


